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Afbud: Annelene 

Afbud næste møde:  

Fraværende:  

Referent: AN 

Sang: Susanne de Groot 

Sang næste møde:  

  

Referat:  

  

  

1/23  

Meddelelser fra:                  

a) Eleverne  Glade for, at eleverne har fået lov til at være 

inde i frikvartererne.  

 Der er valgt to elever ind i udsmykningsudvalg 

til udskolingen.  

 Der ønskes større udvalg i boden og lavere pris 

på det, der sælges. Pedellerne kommer på besøg 

på elevrådsmøde. 

 Der ønskes også, at der kan bestilles mad på 

kontoret, så man om morgenen kan bestille på 

kontoret, hvad man gerne vil have. 

 

b) Ledelsen Udskoling  

 Fagfordeling er i gang.  

 MUS-samtaler snart afsluttet.  

 Vi glæder os til nyt økonomiår, så der igen 

kommer penge på budgettet. 

 Den nye lærer, Elvin, er kommet godt i gang. 

 Læsevejlederstillingen er slået op i udskolingen.  

 

Indskoling  

 Kommet fint fra start efter juleferien. Indskoling 

er gået i gang med fagfordeling. 

 Indkald til forældremøde i januar i 1.a. SEI-

projektet er initiativtager til dette møde. SEI-

projektet er styret gennem PPR. 

 En opsigelse fra en lærer. 
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Mellemtrin 

 En opsigelse fra en specialklasselærer. 

Fagfordeling er i gang. 

 Psykiatrien kommer og laver oplæg for lærerne 

om kort tid. 

 SFO-NYT: Mini-SFO er indskrænket, og de 

elever, der er sluset ind i alm. SFO, har været 

glade for at være en del af almen SFO. 

 Mange forældre har været gode til at give 

besked, hvem der kommer, og hvem der ikke 

kommer i juleferien. Det har været rigtig dejligt. 

 

Øverste leder 

 Vi har haft pædagogisk dag. 

Samarbejdsrelationer var emnet. Det gik 

fornuftigt. Det var godt, at afdelingerne havde 

tid til at arbejde sammen med den model, de 

blev introduceret. 

 Der har være første omgang af fælles 

morgensang i hallen. Det gik godt, men der skal 

sættes yderligere en projektor og lærred op, 

således at alle kan se. 

 

 15 min  

  

  

2/23  

Orientering fra:  

a) Medarbejderrepræsentanter  TAK til skolebestyrelsen for julegave-chokolade, 

og brev til alle. Det betyder meget for alle. 

 Nyt økonomiår - det er rigtig dejligt. 

 Nye lærerstuderende er i huset nu. Det er rigtig 

dejligt. 

 

b) Forældrevalgte  Det blev italesat, at det betyder meget, at der er 

arrangementer i hele julemåneden. Skønt at der 

er pyntet så FLOT, lysene det byder velkommen 

osv. Det virker godt. 

 

c) Formanden  Ikke noget fra formanden. 

10 min  

   

  

3/23  

Godkendelse af ferieplan 2024-2025.  

Ferieplan 

2024-2025.docx
 

 
10 min 

 Der er kæmpet for en 6-ugers sommerferie. 

Juleferien er derimod blevet lidt kortere.  

 Kort drøftelse. 

 Godkendt, at vi kører efter den kommunale 

ferieplan.  
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4/23  

Drøftelse og beslutning ang. cykler: 

Cykelparkering: Skal eleverne parkere i 

nærheden af de indgange, de skal gå 

ind ad – eller skal eleverne parkere i 

nærheden af der, hvor de bor? 

Cykelstien: Meget trafikeret. 

 Forslaget er kommet med henblik på, at 

eleverne selv må bestemme, hvor de vil parkere. 

Måske mindsker det også trafikken på 

cykelstien. 

 

Drøftelse for og imod: 

 

 Skolen er bygget, så eleverne kommer ind af de 

indgange, der er tættest på deres 

klasseværelser. Cykelparkeringen er placeret, så 

eleverne parkerer tættest muligt på deres 

indgang. 

 Hvis vi ændrer de eksisterende regler, så vil 

elever kunne parkere foran skolen, hvor de små 

parkerer lige nu, og det samme gør sig 

gældende bag ved skolen, hvor de store 

parkerer lige nu. Vi tror dog ikke, at der er så 

mange af de mindste elever, der rent faktisk vil 

cykle om bag skolen.  

 Måske mere rend hen over skolegården. 

 Gi’r det ubehag for de yngste elever, når de 

store parkerer imellem de små foran skolen? 

 Kameraer bag skolen styrkes, fordi der har 

været hærværk på cyklerne. 

 Store og små kan blandes, hvis eleverne selv må 

bestemme, hvor de parkerer deres cykler. Det 

vil være meget godt i tråd med vores værdier på 

skolen.  

 

Beslutning: 

Vi fastholder vores anbefaling om, at eleverne parkerer 

i nærheden af deres indgang, hvilket vi også har 

stående i Trafik-politikken. 

 

Pernille/Susanne de Groot 10 min  

  

  

5/23  

Revision af trafikpolitik.  

Trafikpolitik 

2023.docx
 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Pernille 10 min 

PR gennemgår trafikpolitikken.  

Noget blev drøftet mere ned i detaljen end andre.  

MUT&Mojn: 

 MUT&Mojn-pladsen er til stadighed stedet, hvor 

der opstår uheldige trafikale situationer.  

 Forslag på, at vi får politiet til at sætte et skilt 

’Standsning og Parkering er Forbudt’ op.  

 Der opstår farlige situationer.  

 Punktet gennemgås på forældremøde i 

indskolingen af skolebestyrelsen. 

 Det er vigtigt at benytte fortovet! 

 ”Cykel eller gå i skole”-opfordring skal fortsat 

lyde. Der er mange biler, bilkøerne er lange 

foran skolen. 

 Børn kan cykle og gå længere, end vi tror! 
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 Politiet laver hastighedskontroller indimellem. 

 

Knallertundervisning:  

 Vendes i udskolingen med eleverne, og der er 

materiale, som der kan arbejdes med. 

 

 Skolepatruljer har vi også på Hærvejsskolen, 

men vi må ikke kalde dem skolepatruljer. De 

hedder trafikhjælpere. Det skyldes, at vi ikke har 

en fodgængerovergang, derfor er titlen 

Trafikhjælpere. 

 Når der cykles med eleverne, skal alle have en 

refleksvest på.  

 Vigtigt at skolen giver forældre besked om evt. 

cykeltur i god tur, før der skal cykles. 

 

 

Se trafikpolitikken, når den er revideret.  

 

  

  

Pause med spisning  

10 min 

 

  

  

6/23  

Orientering om udkast til 

Samarbejdsgrundlag – herunder 

godkendelse af timetildelingsplan. 

Gennemgås på mødet. 

 Flyttes til næste møde, da 

Samarbejdsgrundlaget ikke er helt færdigt. 

 

 

 

 

 

Pernille 20 min  

  

  

7/23  

Drøftelse af udkast til værdiregelsæt – 

og beslutning om, hvordan det 

formidles. 

 

Værdiregelsæt for 

Hærvejsskolen 2023.doc
 

Forslag til Værdiregelsættet gennemgås.  

 Kommentarer til udkastet:  

 Det er kort og godt.  

 Det er overskueligt. 

 Praktiske henvisninger. 

 Ordensregler – hvor skal de stå tilgængeligt? 

Lederne drøfter det. 

  

 

 

 

 

 

 

Pernille 20 min  
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8/23  

Drøftelse: 

Princip for trivselsarbejdet på skolen. 

Bilag med udkast til princip er 

vedhæftet. 

 

Princip for arbejdet 

med elevtrivsel 2022.docx
 

Gennemgang af 1. udkast. 

Udkastet revideres – og dernæst vil både skolens 

værdigruppe og Jørgen komme med flere input. 

 

Kommentarer: 

 Værdierne for skolen behøver ikke at være med. 

 Skolebestyrelsen er talerør for forældre, bør 

være med i princip for elevtrivsel.  

 Skolebestyrelsen samarbejder konstruktivt med 

personale og ledelse på skolen. 

  

Pernille 10 min  

 

  

  

9/23  

Økonomi. 

Opsamling på 2022 – og budget for 

2023. 

 

Økonomi 

2.1.2023.xlsx
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
(Bilag vedr. budget udleveres på 

mødet) 

Gennemgang af Nuværende økonomi- og driftsregnskab 

v/PR.  

 

 Der er pt. et underskud på 3,2%. Målet var, at vi 

kommer under 4%, hvilket er lykkedes.  

 

 Sygdomspuljen deles mellem alle skolerne i 

Aabenraa Kommune, så det kommer noget 

mere, hvilket alt sammen gør godt.  

 

 Endelig kommer der et korrigeret budget for 

specialklasserækken pr. 1.-8.-23, hvilket vi 

selvsagt ikke kender endnu. 

 

 De 3 Centerskoler får et tilskud af skolechefen, 

hvilket betyder, at vi formentlig får et 

slutresultat på et underskud på 900.000kr. 

 

 Regnskabsåret afsluttes den 13.1. 

 

 Næste møde drøftes budget. 

 

Pernille 20 min  

  

  

10/23  

Evt. Skolebestyrelsen ses på fredag d. 13.-1.-23 kl. 17:00 til 

socialt arrangement.  

 

Studerende kommenterer til PR, at skolen er meget 

rolig.  
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 Punkter til senere møder: 

Er der principper, vi mangler? 

 

Årshjul er vedhæftet:  

Bilag: 

Årshjul 2021.docx

 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                


